

# 澳 門 足 球 總 會

### MACAU FOOTBALL ASSOCIATION

## 二零一二年裁判員訓練班

### MFA Basic Referee Course 2012

日期 Date: 二零一二年十一月十七、十八、廿四、廿五日 Nov 17、18、24、25, 2012

時間 Time: 早上九時至下午五時 9:00~17:00

地點 Venue: 氹仔科技運動場 Macau University of Science and Technology Stadium

導師 Instructor: 杜立明、Rando Tou Lap Meng & Rando

語言 Language: 粵語、英語 Cantonese, English

報名資格: 1.年齡由十八至三十五歲 (男女均可) Any gender between age of 18 - 35

Eligibility 2.中五以上學歷 (需提供學歷證明) Qualification: F5 or above (proof of qualifications to be

provided)

費用: 澳幣\$200.00 (考試合格及上課出席率達 70%可退回)

Fees: MOP 200.00 (Registration fees are refundable to participants with 70% of attendance who pass the

Written and Physical Fitness Test)

考試: 球例筆試及體測 (報名後將獲發球例書一冊)

Exam: Written and Physical Fitness Test ("Law of the Game" to be given after registration)

名額 Maximum No. of Participants: 30 人 person

截止日期 Deadline of Registration: 二零一二年十月廿六日 (星期五) Oct 26, 2012 (Friday)

#### 附註: Note:

- 1. 申請人必須親身將報名表格,連同身份證明副本、照片及費用 (現金 200 元),於辦公時間 (星期一至五上午十時至下午六時)交到足球總會。
- 1. The applicant must submit the registration form, one I.D. copy, one color photo and pay fees to Macau Football Association in person during office hours from 10:00 am to 6:00 pm Monday to Friday. Registration form will be available at MFA office.
- 2. 申請人必須通過由本會安排之體能測驗 (12 分鐘平地跑: 男子完成最少 2,000 米, 女子完成最少 1,600 米)始獲接納。 體測日期時間另行通知。如未能通過體能測驗,費用將獲發還 (缺席體能測驗者,費用不獲發還)。
- 2. The applicant must pass the fitness test (12-minute- running: minimum of 2,000 meters for men and 1,600 meters for women). Test date to be advised. Fees are to be refunded to those who fail the test, but not to be refunded to test absentees.
- 3. 如學員被本會接納參加後退出,有關費用概不退還。
- 3. Fees are not refundable to any accepted participants who quit the course on own accord. All Participants who will pass the referees course will receive a certificate of participation and will be registered as Trainee Referee of Macau Football Association.
- 4. 筆試合格者可獲發證書並可在足球總會註冊爲初級裁判員,表現良好者獲晉升機會。
- 4. Participants who pass written test will be awarded a certificate and be registered as a junior referee at the Football Association. Good performers will be offered promotion opportunities.
- 5. 如有任何查詢,請於辦公時間內致電 2883 0287 裁判組。
- 5. Should you have any inquiries, please contact MFA Referee Department at 2883-0287 during office hours.
- 6. 本會將保留接納或拒絕任何學員申請之權利。
- 6. MFA reserves the right to accept or refuse any application.

# 澳 門 足 球 總 會

## MACAU FOOTBALL ASSOCIATION

## 2012 年裁判員訓練班報名表

		人資料		
葡文姓名	中文	姓名		
Portuguese Name	Chine	ese Name		
身份證號碼	出生	日期		
ID No.	Date	of Birth		一張相片
地址				1 photo
Address		1		_
電郵		性別		
Email		Gender	T	
	機/ 手提	辦事處		(字)
	ng/ Mobile	Office		ome
學 歷		職		
Academic Qualification		Oc	cupation	
」如爲其他裁判會或足明	求會會員,請詳細說明。			
人確認及同意澳門足 總之日常運作的目的	門足球總會主辦的「二零一	二年裁判員訓練	柬班」,同時亦証	
應付有關之體能測驗	。此外,本人亦明日到在副	*怪期间 (包括)		
外,本人將參加由澳 應付有關之體能測驗 負責。 : 課程表	。此外,本人亦明日到在計	*怪 <b>别</b> 间(包括)		
應付有關之體能測驗 負責。 : 課程表	。此外,本人亦明日到在計	<sup>*</sup> 程期间(包括) 申請人領		
應付有關之體能測驗 負責。 : 課程表 期	。此外,本人亦明日到在調	申請人簽	名	
應付有關之體能測驗 負責。 : 課程表 期		申請人簽	名	生任何意外,主辦機
應付有關之體能測驗 負責。 : 課程表 期 ate		申請人簽 Signature	名	<b>上任何意外,主辦機</b>

Receipt No